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Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 25. august 2020 

 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 19. august 2020 

Mødet blev afholdt hos Erik, 52. 

Deltagere: Anne Kofoed; Erling Koch-Nielsen; Erik Mørup; Peter Mandrup Jensen samt Frank 

Rygaard. 

Afbud: Christine Jensen. 

 

1. Godkendelse af referat af møde den 17. juni 2020 

Referatet var tidligere udsendt og blev godkendt. Referatet ligger på hjemmesiden. 

2. Drøftelse beslutning på basis af svar på høring om renovering af beplantning 

Materiale til punktet var sendt ud inden mødet. På sidste møde besluttede bestyrelsen at 

sende et forslag ud til høring blandt beboerne i blok 23 og 24 og bestyrelsen for Nivåpark (der 

formelt ejer en del af det pågældende område). 

Bestyrelsen var glad for de indkomne bemærkninger. Bestyrelsen besluttede, på baggrund af 

bemærkningerne, at den udsendte plan gennemføres – idet det undersøges, om der er 

relevante muligheder for alternative ny-beplantninger ud over det foreslåede. Det, der er 

besluttet i planen, gennemføres i løbet af efteråret 2020. 

Bestyrelsen vil fremover, som bemærket i et par af høringssvarene, være løbende opmærksom 

på situationen på foreningens fællesarealer. 

Bestyrelsen vil, som foreslået i et af høringssvarene, udarbejde en særskilt liste over 

anbefalinger til beplantning af træer inden i bebyggelsens haver. 

3. Drøftelse af oplæg til proces vedr. fremtidig udnyttelse af fællesarealer 

Oplæg til drøftelse var sendt ud inden mødet. 

Bestyrelsen drøftede forslaget og besluttede at gennemføre en kombineret proces: 

- Først en lidt bredere spørgeskemaundersøgelse 
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- Dernæst en proces, der favner lidt bredere og som tager fat på en samlet proces 

- Der var nogle konkrete bemærkninger til de udsendte forslag til tekst  

- Erik og Peter arbejder videre frem mod næste bestyrelsesmøde 

 

4. Drøftelse af evt. tiltag i forhold til håndtering i forbindelse med tømning af husenes 

restaffald 

Bestyrelsen drøftede de konkrete erfaringer og tilbagemeldinger, der var kommet siden 

seneste ændring af affaldssorteringen, herunder poser der ikke blev hængt op, låger der 

ikke blev lukket mv. 

Bestyrelsen henvender sig til Fredensborg Kommune om problemet - og beder om hurtig 

udbedring. 

5. Indledende evaluering af nyordningen med udvidet affaldssortering 

Bestyrelsen drøftede de foreløbige erfaringer med den udvidede affaldssortering. Det er 

positivt, at der sorteres så meget, som tilfældet er!  

Blandt andet følgende forbedringsmuligheder blev nævnt: 

o Flere skal blive bedre til at klappe papkasser sammen 

o Plastemballage fra madvarer skal skylles, så der ikke sidder madrester tilbage – det 

skal ikke vaskes med sæbe (madrester ødelægger genbrugsprocessen) 

o Pizzabakker med madrester skal ikke smides i pap til genbrug, men i almindelig 

dagrenovation (madrester ødelægger genbrugsprocessen) 

o Hegnet er (fortsat) velegnet til grene og kviste, hvilket vil være mere bæredygtigt 

Containeren til restaffald: drøftes på næste møde. Herunder om vi skal 1) reducere 

frekvensen for tømning eller 2) overveje en mindre container 

 

6. Gensidig orientering 

- Service på hjertestarter – tilbud herom overvejes (Frank i samarbejde med Christine) 

- Store Kippedag: afholdes lørdag den 5. september: 

o Bemærkninger til udkast til invitation 

o Der arrangeres et reduceret arrangement (sfa Corona-situationen) 

 

7. Eventuelt 

- sted for afholdelse af næste møde d. 27. oktober: Peter, nummer 103 

 

Ref. Peter 


